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Protokół Nr XV/2007 
z Sesji Rady Miejskiej w Zawidowie  

odbytej w dniu 29 listopada 2007r. w Sali konferencyjnej Urzędu 
Miejskiego w Zawidowie. 

 
Sesję rozpoczęto o godz. 16.00, zakończono o 19.50. 
 
Ustawowy skład Rady Liczy 15 radnych, obecnych w chwili rozpoczęcia  Sesji 
14 radnych. W sesji udział wzięli goście zaproszeni wg załączonej listy 
obecności. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Robert Drabko.  
 
 
Propozycję porządku obrad radni otrzymali na piśmie, który przedstawiał się 
następująco: 

1. Przyjęcie protokołu z obrad XIV sesji Rady Miejskiej z dnia 30 
października 2007r. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

- wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2007. 
- ustalenia stawki za wywóz odpadów komunalnych na terenie Miasta 
Zawidowa, 
- uchwalenia programu współpracy gminy Zawidów z organizacjami  
   pozarządowymi i innymi podmiotami w 2008r. 
- uchwalenia wieloletniego planu inwestycyjnego dla Miasta Zawidowa  
   na lata 2008-2012. 
- zamiany nieruchomości – dz. 35/1 
- zamiany nieruchomości – dz. nr 28/8 
- wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej – dz. 80/2  
   i 80/3 
- wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej – dz.  
   915/2, 915/3, 915/4 

     4. Sprawy różne. 
     5. Interpelacje, zapytania i wnioski.  
     6. Odpowiedzi na zapytania i zgłoszone wnioski. 
 
W Komisji Wniosków pracowali: 
Radni Krzysztof Iwanicki i Danuta Jaworska  
 
Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych czy ktoś wnosi uwagi do tak 
przedstawionego porządku obrad. 
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W imieniu Burmistrza Miasta wypowiedział się Sekretarz Miasta, który 
wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad do pkt 3 projekt uchwały w 
sprawie powiadomienia Skarbnika Miasta o obowiązku złożenia oświadczenia 
lustracyjnego.  
 
Radna Brud złożyła wniosek o zdjęcie z porządku obrad projekt uchwały w 
sprawie zamiany nieruchomości – działki nr 28/8. W uzasadnieniu podała, że 
temat wymaga szerszego wyjaśnienia (ze względu na zapisy ustawy o 
gospodarce nieruchomościami). 
 
Burmistrz Miasta poprosił o wprowadzenie Sprawozdania z działalności 
Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad 
projekt  uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na 
lata 2008-2012. W uzasadnieniu podał, że temat wymaga szerszego rozeznania 
przez Komisje stałe Rady. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad zmianą porządku 
obrad: 
  
Za wnioskiem w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
WPI głosowało 12 radnych, wstrzymało się 2. Wniosek przeszedł.  
 
W sprawie wniosku radnej Teresy Brud głos zabrał mecenas, który powiedział, 
że zgodnie z kodeksem cywilnym powinna być stosowana zasada 
ekwiwalentności. Radna Brud powiedziała, że wg niej, zgodnie z ustawą o 
gospodarce nieruchomościami wygląda to trochę inaczej, potrzebny jest czas na 
rozpoznanie tematu. W sprawie wniosku wypowiedział się również radny 
Iwanicki, którego przedmiot zamiany dotyczy. Powiedział, że obecna działka, 
którą w tej chwili posiada jest działką mniejszą ale zamienia się na działkę, na 
której jest skarpa. Nie rozumie wniosku radnej Brud.  
 
Na salę obrad doszła radna Panasik. W sesji uczestniczy 15 radnych.  
 
Za wnioskiem w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
zamiany nieruchomości głosowało 2 radnych, przeciw 11 radnych, wstrzymał 
się 1 radny, nie głosował radny Iwanicki. Wniosek upadł. 
 
Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem złożonym przez Sekretarza Miasta 
w sprawie wprowadzenia do pkt 3 projektu uchwały w sprawie powiadomienia 
Skarbnika Miasta o obowiązku złożenia oświadczenia lustracyjnego.  
Za przyjęciem wniosku głosowało 15 radnych. Wniosek przeszedł. 
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Następnie przystąpiono do głosowania nad wnioskiem złożonym przez 
Burmistrza Miasta, a dotyczącym wprowadzenia punktu – Sprawozdanie 
burmistrza z działalności międzysesyjnej.  
Za przyjęciem wniosku głosowało 15 radnych. Wniosek przeszedł.  
 
Po zmianach porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Przyjęcie protokołu z obrad XIV sesji Rady Miejskiej z dnia 30 
października 2007r. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

- wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2007. 
- ustalenia stawki za wywóz odpadów komunalnych na terenie Miasta 
Zawidowa, 
- uchwalenia programu współpracy gminy Zawidów z organizacjami  
   pozarządowymi i innymi podmiotami w 2008r. 
- uchwalenia wieloletniego planu inwestycyjnego dla Miasta Zawidowa  
   na lata 2008-2012. 
- zamiany nieruchomości – dz. 35/1 
- zamiany nieruchomości – dz. nr 28/8 
- wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej – dz. 80/2  
   i 80/3 
- wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej – dz.  
   915/2, 915/3, 915/4 
- powiadomienia Skarbnika Miasta o obowiązku złożenia oświadczenia  
   lustracyjnego. 

     4. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta.  
     5. Sprawy różne. 
     6. Interpelacje, zapytania i wnioski.  
     7. Odpowiedzi na zapytania i zgłoszone wnioski. 
 
Więcej uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący odczytał zatem porządek obrad. 
 
Ad. 1 
Protokół z obrad XIV Sesji Rady Miejskiej był wyłożony w Biurze Rady. 
Przewodniczący zwrócił się do radnych się czy ktoś wnosi uwagi do protokołu.  
Uwag nie wniesiono.  
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu z XIV sesji Rady 
Miejskiej. 
Za głosowało 10 radnych 
Przeciw 1 radny 
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Wstrzymało się 4 radnych. 
 
Ad. 2 
Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
Przewodniczący powiedział, że we wtorki pełni dyżur i od ostatniej informacji 
nie było żadnych interesantów. 
Następnie powiedział, że kontaktował się z przedstawicielami Biedronki, którzy 
powiedzieli, że 12.10.2007r. zostały złożone dokumenty na wykonanie parkingu 
(pozwolenie). Dodał, że czas odpowiedzi na wniosek to 65 dni. 
Następnie odczytał radnym pismo Pani Józefy Skrockiej w sprawie wykonania 
oświetlenia przy ul. Kolejowej. 
Poinformował również radnych, że z dniem dzisiejszym Pan Janusz 
Dworakowski zrezygnował z funkcji Przewodniczącego Komisji Komunalnej i 
Ochrony Środowiska.  
 
 
Ad. 4 
Podjęcie uchwał 
Na powyższej sesji podjęto następujące uchwały: 
 

1. Uchwała Nr XV/73/2007 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 
listopada 2007r. w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta 
Zawidowa na rok 2007.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie wypracowanego stanowiska: 
Komisja Budżetu i Finansów – głosowanie indywidualne; 
Komisja Oświaty – za przyjęciem uchwały; 
Komisja Komunalna – głosowanie indywidualne. 
 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw: 0, wstrzymał się 1 
radny. Uchwała została podjęta. 
 

2. Uchwała Nr XV/74/2007 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 
listopada 2007r. w sprawie ustalenia stawki za wywóz odpadów 
komunalnych na terenie Miasta Zawidowa. 

 
Głos zabrali: 
Prezes PUK Sp. z o.o. przedstawił kalkulację nowej stawki. Powiedział, że do 
kalkulacji stawki przyjęto dane z miesiąca września 2007r. Wyliczono, że 
stawka winna wynosić 79,49zł. Dodatkowo podał przykład  – 5 osobowa 
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rodzina płaciła do tej pory 20,03zł, po zmianach zapłaci około 62,00zł za 
miesiąc. Koszty te mogą być mniejsze w przypadku kiedy rodzina będzie 
prowadziła selektywną zbiórkę śmieci. Cena, która została przyjęta do 
zatwierdzenia to 65,00zł za m3.  
 
Radna Kwolek zwróciła się z zapytaniem czy omawiano propozycję selektywnej 
zbiórki  z zarządcami wspólnot mieszkaniowych. Jak to będzie segregowane, 
pilnowane? 
Prezes odpowiedział, że pilnować winni właściciele, mieszkańcy, ponieważ brak 
segregacji będzie wiązało się z ponoszeniem większych kosztów wywozu 
nieczystości.  
 
Radna Panasik zwróciła się z zapytaniem o rozliczanie wywozu śmieci na 
starym mieście, gdzie kilka budynków korzysta z jednego pojemnika na śmieci.  
Prezes odpowiedział, że w rynku wydzielono dwa miejsca do selektywnej 
zbiórki śmieci, więc ludzie mają gdzie wyrzucać posegregowane śmieci. Jeśli 
chodzi o rozliczenie to będą przydzielane pojemniki do budynku.  
 
Radny Gorgolik zwrócił się z zapytaniem o podatek od środków transportu – 
czy przedsiębiorstwo płaci podatek od środków transportowych.  
Skarbnik odpowiedziała, że jednostki organizacyjne są zwolnione z podatku od 
nieruchomości a nie z podatku od środków transportowych. 
 
Radny Pilarski zwrócił się z zapytaniem do Wiceprezes PUK – czego dotyczą 
opłaty leasingowe. Wiceprezes Pani Karina Szulc wyjaśniła, że zakupiono 
środki w leasing (wiertarki, motowiertarka,  pług do odśnieżania).  
Dalej zwrócił się z zapytaniem od kiedy wywożone są śmieci do Zgorzelca. 
Prezes odpowiedział, że od 1 maja 2007.  
Radny Pilarski – jaka była strata przed 1 maja. Wiceprezes wyjaśniła, że przed 1 
maja 2007 strata wynosiła ok. 7.000zł. W zeszłym roku strata wyniosła – 
36.700zł.   
Radny Pilarski powiedział, że jest trochę przerażony, bo strata na tej 
działalności miała miejsce już w zeszłym roku, w tym roku doszła już do ponad 
90.000zł. Uważa, że projekt zmiany jest przedstawiony za późno. Jest to kwota 
potężna i reakcja w ślad za tym nie poszła żadna. Stwierdził, że Burmistrz 
powinien dużo wcześniej zareagować w temacie, oraz, że nie ma tutaj nadzoru 
właścicielskiego.  
 
Prezes PUK wyjaśnił, że rozmowy z Sulikowem były, radni z Zawidowa 
również brali w tym udział i nie można winić tutaj tylko zarząd i organ 
właścicielski. Spotkanie w Sulikowie z radnymi odbyło się, natomiast do 
spotkania w Zawidowie już nie doszło.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada zajmowała się tematem. W 
przypadku zamknięcia wysypiska w Sulikowie gmina Zawidów musiałaby się 
dołożyć. PUK miał wystąpić do UOKiK.  
 
Radna Micińska powiedziała, że kalkulacja jest prosta, ale jak mieszkańcy 
przyjmą podwyżkę, która będzie wynosiła 200%. Prezes PUK nie zgodził się ze 
stwierdzeniem, że podwyżka wyniesie 200%, ponieważ każdy będzie mógł 
zaoszczędzić na selektywnej zbiórce śmieci, która będzie za darmo.  
 
Radna Szkwarek zwróciła się z zapytaniem czy w kalkulacji ujęto podwyżkę 
wynagrodzeń? Prezes odpowiedział, że nie.  
 
Radny Dworakowski zwrócił się z zapytaniem czy cena jest kalkulowana na 
wszystkich mieszkańców czy tylko na tych co w tej chwili płacili. Prezes 
odpowiedział, że na wszystkich.  
 
Radny Rozmysłowicz zwrócił się z zapytaniem czy w związku z selektywną 
zbiórką śmieci nie będzie później obniżki na śmieciach bo wysypisko w 
Zgorzelcu pobiera opłatę od tony. Prezes odpowiedział, że nie przewiduje 
obniżki, bo cena już w tej chwili została obniżona do 65zł.  
 
Radny Pilarski odniósł się do składnika kalkulacji – do składnika sprzedaży – 
421,4m3 czy to pokrywa się ze średnioroczną ilością sprzedaży – w jakiej ilości 
wywieziono śmieci? Prezes odpowiedział, że tak, średniomiesięcznie wynosi 
ona 402m3.  
Następnie radny zwrócił się do Prezesa – na pewno wielkość sprzedaży nie 
wynika z pojemników postawionych przy budynkach, należy zweryfikować 
kosze uliczne. Prezes odpowiedział, że jest to rozgraniczane.  
 
Przewodniczący ogłosił 15 minutową przerwę.  
 
Po przerwie głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej, który powiedział, że 
po konsultacji z adwokatem par. 4 powinien brzmieć: „Uchwała wchodzi w 
życie po upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Dolnośląskiego, z mocą obowiązującą od 1 stycznia 2008r.”. 
Adwokat potwierdził . 
 
Prezes PUK zaproponowała, żeby w par. 1 zmienić zapis przez dodanie wyrazu: 
zatwierdza się maksymalną stawkę.  
 
Radny Pilarski powiedział, że jest to zbędne, bo wynika to z paragrafu. 
Zaproponował, żeby odrzucić zapis „z mocą obowiązująca od 1 stycznia 2008r.”  
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Adwokat powiedział, że takie zapisy są praktykowane.  
 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się 2 
radnych. Uchwała została przyjęta. 
 

3. Uchwała Nr XV/75/2007 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 
listopada w sprawie zamiany nieruchomości – dz. nr 35/1. 

 
W sprawie projektu uchwały głos zabrali: 
 
Radny Pilarski zwrócił się z zapytaniem czy rzeczoznawca określił jakąś kwotę 
za działki. Inspektor Urzędu Janina Macutkiewicz odpowiedziała, że nie.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z zapytaniem jaki jest cel zamiany 
nieruchomości. Inspektor Urzędu Pani Janina Mautkiewicz odpowiedziała, że 
właściciel nie może otrzymać pozwolenia na budowę bo przez działkę przebiega 
linia energetyczna. W zamian za działkę otrzyma działkę 885/1.  
 
Radna Brud powiedziała, że na terenie Zawidowa jest wiele takich działek – czy 
wszystkim będziemy zamieniać działki? Inspektor Janina Macutkiewicz 
odpowiedziała, że nie, gdyż tylko jedna została sprzedana z linią energetyczną, 
sprzedaż innych, podobnych działek została wstrzymana.  
 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się 0 
radnych. Uchwała została przyjęta. 
 

4. Uchwała Nr XV/76/2007 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 
listopada w sprawie zamiany nieruchomości – dz. nr 28/8. 
 

W sprawie projektu uchwały głos zabrali: 
Radna Szkwarek, która zwróciła się z zapytaniem czy zostały już określone 
warunki zamiany, jeśli działki dopiero będę szacowane przez rzeczoznawcę.  
Inspektor Urzędu Janina Macutkiewicz odpowiedziała, że nie. Po przyjęciu 
uchwały działki zostaną oszacowane. Jeśli będą droższe to osoba – właściciel 
działki będzie musiał dopłacić różnicę. 
 
Radna Kwolek powiedziała, że ma wątpliwości co do podziału działki 915. 
Uważa, że powinna być ona dzielona od strony działek Pana Humeniuka.  
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Inspektor Urzędu odpowiedziała, że działka została wyznaczona zgodnie z 
planem zagospodarowania przestrzennego. Jeśli radni mają wątpliwości to niech 
pytają, a ona postara się odpowiedzieć.  
Dodała, że Pan Humeniuk dokonał podziału działki zgodnie z planem, następnie 
sprzedał 3 działki Panu Iwanickiemu.  
 
Radna Brud dodała, że zgodnie z ustawą gmina powinna otrzymać  działkę za 
darmo.  
 
Radny Pilarski powiedział, że radna Brud miała wątpliwości czy zamiana 
działek jest zgodna z prawem.  
 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się 0 
radnych. Nie głosował radny Iwanicki (ze względu na interes prawny). Uchwała 
została przyjęta. 
 

5. Uchwała Nr XV/77/2007 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 
listopada w sprawie uchwalenia programu współpracy gminy 
Zawidów z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w 
2008r. 

 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się 0 
radnych. Uchwała została przyjęta. 
 

6. Uchwała Nr XV/78/2007 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 
listopada w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej – dz. 
Nr 80/2 i 80/3. 

 
W sprawie projektu uchwały głos zabrali: 
 
Radny Pilarski, który zwrócił się z zapytaniem czy wspólnota mieszkaniowa ma 
sprzedany również grunt przy budynku czy budynek sprzedawany jest po 
obrysie. Inspektor Urzędu odpowiedziała, że budynek sprzedawany jest z 
gruntem. 
 
Radna Kwolek zwróciła się z zapytaniem czy sprzedawane działki będą 
graniczyły z gruntem wspólnoty. Inspektor Urzędu odpowiedziała, że działki 
przynależą do gruntu wspólnoty.  
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Radna Brud zwróciła się z zapytaniem czy wadium, które zostało wcześniej 
wpłacone zostanie zaliczone na poczet ceny sprzedaży działki. Inspektor Urzędu 
odpowiedziała, że tak.  
 
Radny Dworakowski zwrócił się z zapytaniem czy droga, która tam istnieje jest 
drogą gminną? Inspektor Urzędu odpowiedziała, że w planie nie ma tam drogi, a 
działka stanowi własność gminy.  
 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się 4 
radnych. Uchwała została przyjęta. 
 

7. Uchwała Nr XV/79/2007 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 
listopada w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej – dz. 
Nr 915/2, 915/3 i 915/4 

 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się 0 
radnych. Uchwała została przyjęta. 
 

8. Uchwała Nr XV/80/2007 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 
listopada w sprawie powiadomienia Skarbnika Miasta o obowiązku 
złożenia oświadczenia   lustracyjnego. 

 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się 0 
radnych. Uchwała została przyjęta. 
 
Ad. 4  
Burmistrz Miasta przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej, które 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
Głos zabrali: 
Radna Kwolek – w sprawie pkt 9, czy istnieje możliwość aby do programu 
europejskiego wprowadzić szkołę i pozyskać dodatkowe środki na naukę języka 
obcego. Burmistrz odpowiedział, żeby zwróciła się z prośbą do Dyrektora. 
 
Radna Micińska zwróciła się z zapytaniem o nowootwarty oddział 
neurochirurgii, gdzie powstał. Burmistrz odpowiedział, że w budynku 
szpitalnym, nie na oddziale neurologii.  
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Ad. 5 
W sprawach różnych głos zabrali: 
 
Radny Iwanicki, który podziękował za znaki na ul. Niepodległości, za wycięcie 
krzewów przy ul. Spokojnej, podziękował Pani Dyrektor za zaproszenie na 
konkurs recytatorski. 
 
Radna Szkwarek podziękowała za wykonanie wjazdu przy budynkach przy ul. 
Broniewskiego i Skłodowskiej.  
 
Radny Iwanicki poinformował radnych, że brał udział w wyjeździe do 
Marcinowic, gdzie wraz z Burmistrzem i radną Kwolek oglądał halę sportową.  
Burmistrz dodał, że powołał zespół pod przewodnictwem Pani Kierownik 
Szymaszek, który będzie starał się o środki na budowę hali sportowej.  
 
Radna Micińska poruszyła sprawę układania kostki przy ul. Cichej – problem 
mają mieszkańcy, którzy nie mają jak dojść lub dojechać do posesji, ze względu 
na to, że chodnik nie jest remontowany.  Radna ma też wątpliwości czy 
pracownicy wykonujący modernizację – naprawę mają odpowiednie 
kwalifikacje bo kostka już się zapada. Prezes PUK powiedział, że sprawdzi te 
wątpliwości.  
 
Radna Brud zwróciła się z zapytaniem o lokalizację hali sportowej – czy zapadła 
już decyzja. Burmistrz odpowiedział, że jeszcze nie. Następnie – które miejsca 
są brane pod uwagę? Burmistrz odpowiedział, że przy szkole pomiędzy Szkolną 
4 a Szkolną 8.  
 
Radny Pilarski powiedział, że na różnych forach ludzie dyskutują, gdzie ma być 
budowana hala, i nikt nie ma kompetencji i kwalifikacji żeby o tym decydować. 
Poprosił o stworzenie zespołu, składającego się z fachowców, którzy ocenią 
sytuację, potrzeby szkoły, wyburzenie budynków, ocenią wysokość remontów 
budynków i ich eksploatacji. Dokument ten pomoże nam ocenić gdzie ta hala 
ma być usytuowana.  
 
Radna Szkwarek zwróciła się z zapytaniem o oświetlenie ul. Kolejowej – na 
jakim etapie jest wykonanie oświetlenia?  
Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta, która powiedziała, że wstępnie miały 
być podwieszone lampy, wg dokumentacji koszt zadania wynosi 140.000zł i 
niestety w tym roku nie da się tego wykonać ze względu na procedury 
przetargowe. Zadanie zostanie wykonane zaraz po nowym roku.  
 
 



 - 11 - 

6. Interpelacje, zapytania i wnioski. 
 
Radna Kwolek złożyła wniosek:  

1. O naprawę bieżącą ul. Lubelskiej, ze względu na zniesienie z WPI 
obwodnicy.  

 
Radna Brud zwróciła się z zapytaniem czy został już wybrany Dyrektor Ośrodka 
Kultury. 
 
Radna Brud złożyła wnioski: 

2. Zapoznanie radnych ze zmianami do miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego, 

3. Przedstawienie Radzie poniesionych kosztów w związku ze zmianami w 
planie. 
 

Radny Pilarski zwrócił się z zapytaniami dot. powołania Dyrektora Ośrodka 
Kultury: 
- jakie są kwalifikacje tego człowieka, 
- jakie jest jego doświadczenie zawodowe, 
- czy przedstawił koncepcję funkcjonowania Ośrodka Kultury 
- czy zapoznał się z planem tzw. uzdrowienia czy naprawczym, który został 
przedłożony odchodzącemu dyrektorowi. Poprosił o dosłowne przedstawienie 
Radzie planu, który został przedstawiony Dyrektorowi Kasińskiemu. 
 
Radna Micińska zwróciła się z zapytaniem co z mieszkaniem dla Pani Bialik. 
 
Radny Pilarski zwrócił uwagę, że Rada otrzymała informację z realizacji 
wniosków za ten rok i jeden wniosek złożony przez radnego Pilarskiego nie 
został zrealizowany, a dotyczący publikacji w Gazecie Zawidowskiej 
wynagrodzeń. Wg zapisu w informacji wniosek został zrealizowany, a wg 
radnego nie został zrealizowany.  
 
Radna Brud zwróciła się z zapytaniem czy regulamin konkursu na 
najpiękniejsza posesję może być zmodyfikowany.  
 
Radna Kwolek zwróciła się z zapytaniem czy możliwe jest utwardzenie drogi na 
nowych osiedlach.  
 
Radna Brud zwróciła się z zapytaniem dot. budynku po byłej strażnicy – czy jest 
plan co z nim zrobić.  
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Radna Micińska zwróciła się z zapytaniem czy istnieje możliwość montażu 
lamp oświetleniowych przy ul. Wilczej – chodzi o odcinek od ul. Pułaskiego do 
działek, ponieważ w dniu wszystkich świętych jest zbyt ciemno.  
 
Radny Wochniak złożył wnioski: 

4. Zepchnięcie poboczy przy ul. Wilczej, 
5. Doprowadzenie ul. Osiedle do stanu używalności, 
6. Poinformowanie odpowiednich służb o wydobywających się fekaliach z 

szamb przy ul. Kolejowej.   
 
Radny Pilarski zwrócił się z zapytaniem czy Burmistrz zamierza honorować 
prawomocny wyrok Sądu Rzeczypospolitej Polskiej dotyczący sprawy Pani 
Bialik. Zapytał się czy uznaje Burmistrz fakt, że Pani Bialik „waruje przed 
Spółdzielnią”.  
 
Radna Kwolek zwróciła się z zapytaniem czy kwietny bieg można włączyć w 
harmonogram imprez miejskich.  
 
Radny Pilarski powiedział, że Radni otrzymali rozliczenie dwóch imprez (Pożar 
nie zna granic, Bieg Przygodowy Śladami Jakuba Boehme), a następnie zwrócił 
się z zapytaniami: 
- kto był konferansjerem na imprezie „Pożar nie zna granic”, 
- kto zapewniał obsługę sprzętu grającego, 
- kto był koordynatorem projektu „Pożar nie zna Granic” 
Jeśli chodzi o „Bieg Przygodowy Śladami Jakuba Boehme” – to to samo co 
wyżej, oraz, w skrócie – menu dla uczestników i gości zaproszonych, kto 
wynajął scenę plenerową i zapewniał obsługę ogłośnienia. 
 
Radna Micińska zwróciła się z zapytaniem ile osób brało udział w ramach 
projektu „Pożar nie zna granic”, ile osób zostało podjętych posiłkiem? Jaki ten 
posiłek był? Wg radnej 7.500zł to jest zbyt duża kwota na posiłki. Jakie zespoły 
muzyczne wystąpiły w projekcie „Bieg przygodowy …”. Radna powiedziała, że 
rozumie, że zakupiono ławki. Dodatkowo – było mówione, że będą zakupione 
środki trwałe, a z tego co wynika z informacji to większość pieniędzy została 
przekazana na jedzenie.  
Wypowiedziała się Skarbnik Miasta – to nie są środki budżetu miasta, są to 
środki z projektu, są określone wymogi – co ma być spełnione. „To oni 
zatwierdzają harmonogramy i nas rozliczają”. Poprosiła, żeby tym tematem 
zajęła się Komisja Rewizyjna, nie wyobraża sobie Pani Skarbnik, aby drugą 
sesję zajmować się tym tematem.   
Wypowiedź uzupełniła Dyrektor Przedszkola, która powiedziała, że posiłki były 
darmowe.  
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Następnie wypowiedział się Burmistrz Miasta, który powiedział, m.in., że 
chodzi tutaj o grzanie atmosfery, po to żeby były zapisy w protokole.  
 
Radna Micińska zwróciła się z zapytaniem dlaczego w dzień Wszystkich 
Świętych oraz Dzień Zaduszny nie świeciły się lampy. 
 
Ad. 7 
Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 
 
Burmistrz Miasta powiedział, że zapozna się z protokołem i wtedy postara się 
odpowiedzieć na zapytania.  
Dodatkowo dodał, że to co dzieje się na sesjach Rady to grzanie atmosfery, 
tematy poruszane na sesji winny być zgłaszane do Urzędu w czasie godzin pracy 
pracowników. Nie będzie odpowiadał na pytania dotyczące spraw, które mogą 
być załatwiane bez poruszania ich na sesji.  
 
Radny Pilarski zwrócił się z zapytaniem do Burmistrza czy byłby w stanie 
udostępnić do obejrzenia mieszkańcom zmodernizowany Zakład Uzdatniania 
Wody.  
Przewodniczący Rady powiedział, że obowiązuje tryb pisemny – do protokołu. 
 
Odpowiedzi na wnioski: 
Radna Kwolek złożyła wniosek:  

1. O naprawę bieżącą ul. Lubelskiej, ze względu na zniesienie z WPI 
obwodnicy.  

Za przyjęciem wniosku głosowało 15 radnych. Wniosek przeszedł.  
 
 

Radna Brud złożyła wnioski: 
1. Zapoznanie radnych ze zmianami do miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego, 
2. Przedstawienie Radzie poniesionych kosztów w związku ze zmianami w 

planie. 
Radna Szkwarek poprosiła o wypowiedzenie się przez pracowników 
Urzędu.  
Skarbnik Miasta powiedziała, że plan będzie wyłożony radnym. Koszty 
poniesione to 24.400zł. Szereg instytucji opiniowało wnioski, projektant 
dopiero otrzymuje odpowiedzi - opinie. Po zakończeniu tej procedury 
plan zostanie przekazany do Rady.  
 
Za przyjęciem wniosku głosowało 6 radnych, przeciw – 7 radnych, 
wstrzymało się 2 radnych. Wniosek upadł. 
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Radny Wochniak złożył wnioski: 
1. Zepchnięcie poboczy przy ul. Wilczej, 
2. Doprowadzenie ul. Osiedle do stanu używalności, 
Za przyjęciem wniosków głosowało 15 radnych. Wnioski przeszły. 

 
3. Poinformowanie odpowiednich służb o wydobywających się fekaliach z 

szamb przy ul. Kolejowej.   
Za przyjęciem wniosków głosowało 15 radnych. Wnioski przeszły. 

 
 
Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został zrealizowany, podziękował 
wszystkim za udział. 
 
Na tym obrady XV sesji o godz. 19.50 zakończono. 
 
 
 
         Przewodniczący  
          Rady Miejskiej 
 
          Robert Drabko 
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